
Council Highlights
Nov 6th 2023

Council Highlights briefly identify decisions made by Council. Council encourages 
it residents, businesses and stakeholders to keep in touch with Council news.

Regular Council meetings are open to the public at the Town Hall & available to watch 
virtually. For additional information residents are welcomed to view out complete 
agenda with details at https://townofsmoothrockfalls.civicweb.net/Portal/.

A Display box in the Reg Lamy Cultural Center has been dedicated to the memory of Mr. Eric 
Pelletier to recognize his contribution to the Minor Hockey Association. 

Administration presented items of surplus and will begin to prepare for the public resale by way 
of tender with a minimum starting bid. Further information will be provided.

Designated Snow Dump locations were presented, and future communication will be shared to 
contractors and residents advising of these locations. 

The Town is currently reviewing its cemetery By-Laws to ensure we meet current legislation and 
to ensure that they are reflective of today’s needs. The Cemetery By-Laws will be available for 
review by the public shortly. The public will be encouraged to pass comments which will be 
reviewed by the newly formed Cemetery Committee. 

Administration will explore the opportunity with the Town of Kapuskasing for the shared the 
service of their Chief Building Officer. 



Faits marquant de le réunion du Conseil
6 nov 2023

Les faits marquant du Conseil indiquent brièvement les décisions prises par le Conseil. Le 
conseil encourage ses résidents, les entreprises et les parties prenantes à se tenir au courant 
des nouvelles du conseil.

Les réunions régulières du conseil sont ouvertes au public à l'hôtel de ville et peuvent 
être visionnées virtuellement. Pour plus d'informations, les résidents sont invités à 
consulter l'ordre du jour complet et les détails sur le site 
https://townofsmoothrockfalls.civicweb.net/Portal/.

Une boîte d'affichage au centre culturel Reg Lamy a été dédiée à la mémoire de M. Eric Pelletier 
en reconnaissance de sa contribution à l'Association de hockey mineur.

L'administration a présenté des articles de surplus et commencera à préparer la revente 
publique par voie d'appel d'offres avec une offre de départ minimale. De plus amples 
informations seront fournies.

Les emplacements désignés pour les décharges de neige ont été présentés et une 
communication future sera transmise aux entrepreneurs et aux résidents pour les informer de 
ces emplacements.

La Ville révise présentement ses règlements de cimetière pour s'assurer qu'ils sont conformes à 
la législation actuelle et qu'ils reflètent les besoins d'aujourd'hui. Le règlement du cimetière sera 
bientôt disponible pour une révision par le public. Le public sera encouragé à faire part de ses 
commentaires, qui seront examinés par le nouveau comité du cimetière.

L'administration étudiera la possibilité de partager les services de l'agent principal des bâtiments 
avec la ville de Kapuskasing.
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